
Hej 

Svar ang §4 och §7 i protokoll från styrelsemöte 180125. 

Ang §4: 

Vad jag förstår av paragraf 12 så är det till för framtida behov så som förbättringar. 

Det finns inget i skrivningen som säger att vi inte kan använda pengarna till förstärkning, 

förbättring eller asfalt. 

Däremot bör vi budgetera med att vi har kvar minst 50 tkr i slutet på året eller åren av 

förbättringar. En buffert på 40 till 50 tkr är väl vettigt. 

Ang §7 

Vidare har jag pratat med Lantmäteriet om 2009 års förrättning, i den står det bara krav på 

miniminivå för vad LEV måste uppfylla m a p underhåll och förstärkning på anläggningen. 

Ingen reglering alls uppåt. 

Så nuvarande förrättningen hindrar inte fortsatt asfaltering av vägen. 

 

//Carl Möller 


